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Interpelacja

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o informacjg w formie zestawienia dotycz4c1

zagadnieh podejmowanych przez Komisjg d/s Bezpieczeristwa Ruchu Drogowego

oraz przyjgtych decyzji w zakresie poprawy bezpieczeristwa. Zestawienie powinno

obejmowa6 okres biea4cej kadencji samorz4du i zawierat wszystkie podejmowane

zagadruenia wraz z okre6leniem terminu ich zrealizowania, a w przypadku wniosk6w

dotychczas riezrealizowanych informacje o biez4cym etapie realizacji oraz planowanym

zakoriczeniu. Dodatkowo do zestawienia proszg o przygotowanie kopii protokol6w

z posiedzeri przedmiotowej komisji.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powyzszej proSby.
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